

Qalaa Holdings Celebrates the Academic Achievements of Egypt's Top High School Graduates

Qalaa Holdings Chairman and Founder Ahmed Heikal, Co-Founder and Managing Director Hisham El-Khazindar and CMO & Head of Corporate Communications, Ghada Hammouda meet with Egypt's top high school graduates in an event held in cooperation with Al Gomhoureya Newspaper



In a show of support and encouragement for Egypt's youth and their academic achievements, Qalaa Holdings (CCAP.CA on the Egyptian Exchange), an African leader in infrastructure and industry, held an event in cooperation with Al Gomhoureya Newspaper to honor Egypt's top Thanaweyya Amma graduates. The Thanaweyya Amma is Egypt's general secondary education certificate given at all public and private schools that teach the national Ministry of Education curriculum in Egypt.

"These young leaders-in-the-making have reinforced our belief in the bright future of Egypt at this critical juncture in our nation's history," said Qalaa Holdings Chairman and Founder Ahmed Heikal.

He urged the students to actively search for and seize any opportunity that they may have available to them, and stressed on the importance of patience and perseverance in order to achieve their goals. “Equally important is learning foreign languages, mastering computer skills, pursuing graduate studies and learning to take some calculated risks along the way. There will be obstacles of course but we must learn to accept and overcome challenges,” he added.

“I’m very proud of these outstanding young graduates and I wish them continued success with any field of study they choose to pursue. They are the cornerstone of building better communities and a better future for Egypt,” said Qalaa Holdings Co-Founder and Managing Director, Hisham El-Khazindar. He shared with the group of students from his own experiences and learned lessons and called upon them to pursue their passions in order to achieve their full potential and not to fear taking the road less travelled. El-Khazindar wished them ongoing success in their journey ahead.

Qalaa Holdings executives shared the company’s success story with the attendees and briefed them on the activities of the Qalaa Holdings Scholarship Foundation (QHSF), Egypt’s largest private-sector funded scholarship program established in 2007, which has to date awarded 138 Egyptian students full scholarships to pursue master’s-level studies in the United States and Europe at top-tier universities on the condition that they return to Egypt to work in their chosen field following the completion of their studies.

The students were exceptionally keen on learning more about QHSF scholarship opportunities as they previewed a documentary about the Foundation and listened to testimonials from QHSF alumni. QHSF has recently completed its ninth round of scholarship awards, granting scholarships to male and female students from 12 Egyptian governorates — including Cairo, Giza, Alexandria, Menoufia, Ismailia, Assiut, Gharbeya, Minya, Daqahleya, Qalyubeya, Aswan and Fayoum—to study in a wide variety of academic disciplines, with an eye to nurturing creativity and excellence in all its forms.

“One of Egypt’s most valuable assets is its youth demographic. Since we were founded in 2004, Qalaa Holdings has been committed to doing our part to build a New Egypt by investing in young Egyptian talent. This investment in education on the part of the private sector will be crucial in helping bring about stability and prosperity for future generations,” said Ghada Hammouda, CMO and Head of Corporate Communications at Qalaa Holdings. “Mastering the Thanaweyya Amma examinations as these students have done is a first step towards success and proof of great potential so it is incumbent upon all of us to encourage, guide and support them as they start their journey through college and life,” she added.

Qalaa Holdings will also be sponsoring Al Gomhoureya Newspaper’s annual trip for Egypt’s top Thanaweyya Amma graduates, which includes site visits to some of Egypt’s largest industrial mega-projects as well as a visit to top universities and major projects in Italy.

—Ends—

Qalaa Holdings (CCAP.CA on the Egyptian Stock Exchange) is an African leader in infrastructure and industry. Formerly known as Citadel Capital, Qalaa Holdings controls subsidiaries in core industries including Energy, Cement, Transportation & Logistics, and Mining. To learn more, please visit qalaaholdings.com.

Forward-Looking Statements

Statements contained in this News Release that are not historical facts are based on current expectations, estimates, projections, opinions and beliefs of Qalaa Holdings. Such statements involve known and unknown risks, uncertainties and other factors, and undue reliance should not be placed thereon. Certain information contained herein constitutes “targets” or “forward-looking statements,” which can be identified by the use of forward-looking terminology such as “may,” “will,” “seek,” “should,” “expect,” “anticipate,” “project,” “estimate,” “intend,” “continue” or “believe” or the negatives thereof or other variations thereon or comparable terminology. Actual events or results or the actual performance of Citadel Capital may differ materially from those reflected or contemplated in such targets or forward-looking statements. The performance of Qalaa Holdings is subject to risks and uncertainties.

For more information, please contact:

Ms. Ghada Hammouda
CMO & Head of Marketing Communications
Qalaa Holdings

ghammouda@qalaaholdings.com
Tel: +20 2 2791-4439
Fax: +20 22 791-4448
Mobile: +20 106 662-0002

شركة القلعة تحتفل بأوائل طلبة الثانوية العامة وتشيد بإنجازاتهم الدراسية

شركة القلعة تنظم احتفالية بالتعاون مع جريدة الجمهورية لتكريم أوائل الطلبة بمرحلة الثانوية العامة وسط حضور الدكتور أحمد هيكل مؤسس ورئيس مجلس إدارة الشركة وهشام الخازندار الشريك المؤسس والعضو المنتدب وغادة حمودة رئيس قطاع التسويق والاتصالات والمسئولية الاجتماعية



في ضوء حرص الشركة على تشجيع شباب مصر الواعد ودعم إنجازاتهم على الساحة الدراسية، يسر شركة القلعة (كود البورصة المصرية CCAP.CA) – وهي شركة رائدة في استثمارات الصناعة والبنية الأساسية بمصر وأفريقيا – أن تعلن عن قيامها بتنظيم احتفالية بالتعاون مع جريدة الجمهورية، من أجل تكريم أوائل الطلبة بمرحلة الثانوية العامة على مستوى الجمهورية.

وفي هذا الإطار أعرب الدكتور أحمد هيكل مؤسس ورئيس مجلس إدارة شركة القلعة، عن تفاؤله من مستقبل الوطن في يد هذا الشباب الواعد خلال هذه المرحلة الفاصلة من مسيرة التنمية على كافة المستويات. وحث هيكل الشباب على اقتناص الفرص المتاحة أمامهم مشيراً إلى ضرورة التحلي بالصبر وروح المثابرة من أجل تحقيق أهدافهم المنشودة. وشدد هيكل على أهمية تعلم اللغات الأجنبية وإتقان مهارات استخدام الحاسب الآلي مع استكمال الدراسات العليا والإقبال على المخاطر المدروسة من أجل تجاوز الصعاب والتحديات التي تواجههم خلال مسيرتهم التعليمية والمهنية.

ومن جانبه أعرب هشام الخازندار الشريك المؤسس والعضو المنتدب لشركة القلعة، عن فخره بالشباب المصري الواعد من أوائل الجمهورية بمرحلة الثانوية العامة باعتبارهم الركيزة الأساسية لدعم المجتمع وبناء مستقبل أفضل لمصر، متمنياً لهم تحقيق المزيد من النجاح في كافة المجالات خلال مسيرتهم المستقبلية. وشرح الخازندار بعض الدروس المستفادة من تجاربه الشخصية وخبراته المهنية وحث الشباب من واقع هذه الخبرات على عدم الانحياز إلى التخصصات التقليدية والتخلي بالجراءة في البحث عن والتخصص في المجالات الأقرب إلى قلوبهم ومواهبهم كعامل هام نحو استكمال مسيرة النجاح التي بدأوها، وتمنى لهم الدوام والتفوق في حياتهم المقبلة.

وقام ممثلي الإدارة التنفيذية بعرض قصة نجاح شركة القلعة وسط جميع الحاضرين مع تسليط الضوء على أنشطة مؤسسة القلعة للمنح الدراسية التي تقوم برعاية أكبر برنامج للمنح الدراسية المدعومة من القطاع الخاص في مصر، من خلال دعم المواهب المصرية الشابة في استكمال مسيرتهم الأكاديمية والحصول على الدرجات العلمية العليا من أبرز الجامعات والمعاهد الدولية بالولايات المتحدة الأمريكية وأوروبا بشرط العودة إلى مصر والعمل على رفعة الوطن بعد إتمام البعثة الدراسية، علماً بأن المؤسسة قدمت حتى الآن ١٣٨ منحة دراسية منذ نشأتها عام ٢٠٠٧.

وقد تم عرض فيلم وثائقي عن مؤسسة القلعة للمنح الدراسية مع الاستماع إلى قصص نجاح الحاصلين على منح المؤسسة، حيث أبدى الطلبة اهتمامهم بمعرفة المنح والفرص التعليمية التي تقدمها مؤسسة القلعة للمنح الدراسية.

جدير بالذكر أن مؤسسة القلعة للمنح الدراسية احتفلت مؤخراً بتخريج الدفعة التاسعة من الحاصلين على منحتها الدراسية، حيث قامت بتقديم المنح الدراسية للطلاب والطالبات من ١٢ محافظة مصرية – شملت القاهرة والجيزة والإسكندرية والمنوفية والإسماعيلية وأسيوط والغربية والمنيا والدقهلية والقليوبية وأسوان والفيوم – لدراسة شتى المجالات والتخصصات مع دعم الابتكار والتميز بكافة أشكاله.

وفي سياق متصل قالت غادة حمودة رئيس قطاع التسويق والاتصالات والمسئولة الاجتماعية بشركة القلعة، أن هناك ميزة تنافسية هائلة تنفرد بها التركيبة السكانية في مصر، حيث الغلبة للشباب، وأن شركة القلعة منذ تأسيسها في عام ٢٠٠٤ تأخذ على عاتقها مسؤولية المساهمة في بناء مصر الحديثة التي نحلم بها، عبر المشاركة في إعداد جيل جديد من القيادات الشابة المسلحة بالمعرفة العلمية الحديثة، مشيرة إلى دور استثمارات القطاع الخاص في دعم المبادرات التعليمية بهدف تنمية طاقات الشباب المصري باعتباره السبيل الأفضل نحو تحقيق الرخاء والاستقرار للأجيال القادمة. وأضافت حمودة أن تفوق هؤلاء الشباب بامتحانات الثانوية العامة يمثل الخطوة الأولى نحو إظهار القدرات والإمكانات التي يحظون بها، وأنه يجب علينا جميعاً تحمل مسؤولية تشجيعهم وتزويدهم بالدعم والتوجيه اللازم أثناء مسيرتهم المستقبلية.

ومن المقرر أن تقوم شركة القلعة برعاية الرحلة السنوية التي تنظمها جريدة الجمهورية لأوائل الجمهورية بمرحلة الثانوية العامة، علماً بأن الرحلة تشمل زيارة كبرى المشروعات الصناعية وأبرز الجامعات في مصر، فضلاً عن زيارة بعض المشروعات الكبرى في إيطاليا.

—نهاية البيان—

يمكنكم مطالعة المجموعة الكاملة من البيانات الإخبارية الصادرة عن شركة القلعة من خلال أجهزة الكمبيوتر والتابلت وكذلك الهواتف الذكية عبر زيارة هذا الرابط: qalaaholdings.com/newsroom

شركة القلعة (كود البورصة المصرية CCAP.C) شركة رائدة في استثمارات الصناعة والبنية الأساسية بمصر وأفريقيا، تركزاً على قطاعات استراتيجية تتضمن الطاقة والأسمنت والإنشاءات والنقل والدعم اللوجستي والتعدين. زوروا موقعنا الإلكتروني: www.qalaaholdings.com

البيانات التطلعية (إبراء الذمة)

البيانات الواردة في هذه الوثيقة، والتي لا تعد حقائق تاريخية، تم بنائها على التوقعات الحالية، والتقديرات وآراء ومعتقدات شركة القلعة. وقد ينطوي هذا البيان على مخاطر معروفة وغير معروفة، وغير مؤكدة وعوامل أخرى، ولا ينبغي الاعتماد عليه بشكل مفرط. ويجب الإشارة إلى أن بعض المعلومات الواردة في هذه الوثيقة تشكل "الأهداف" أو "البيانات المستقبلية" ويمكن تحديدها من خلال استخدام مصطلحات تطلعية مثل "ربما"، "سوف"، "يلتمس"، "ينبغي"، "يتوقع"، "يشرع"، "يقدر"، "ينوي"، "يوصل" أو "يعتقد" أو ما هو منفي منها أو غيرها من المصطلحات المشابهة. وكذلك الأحداث الفعلية أو النتائج أو الأداء الفعلي لشركة القلعة قد تختلف جوهريا عن تلك التي تعكسها مثل هذه الأهداف أو البيانات المستقبلية. ويحتوي أداء شركة القلعة على بعض المخاطر والشكوك.

للاستعلام والتواصل

السيدة / غادة حمودة

رئيس قطاع التسويق والاتصالات

شركة القلعة (Qalaa Holdings)

ghammouda@qalaaholdings.com

هاتف: +20 2 2791-4439

فاكس: +20 22 791-4448

محمول: +20 106 662-0002

Twitter: @qalaaholdings